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Gemeente Zevenaar 
t.a.v. Gemeenteraad 
Postbus 10 
6900 AA Zevenaar 
 
cc. college van Burgemeester en wethouders 
 
Nijmegen, 11-05-2020 
 
Onderwerp: Motie betreffende afstel of kwijtschelding precario en reclamebelasting 2020 
Contactgegevens: Bart Kennis: b.kennis@khn.nl / 06-53394702 
  
  
Geachte raadsleden, 
  
Recent ontving u een afschrift van een brief van Koninklijke Horeca Nederland aan uw College. Die 
brief was een noodoproep namens lokale horecaondernemers om als gemeente ook lokaal 
steunmaatregelen te nemen voor de horeca. Want zoals u ongetwijfeld weet: de Coronacrisis slaat 
heel hard toe bij de horeca, ook in Zevenaar. 
 
Situatieschets horeca 
Natuurlijk begrijpen dat drastische keuzes gemaakt moesten worden door de rijksoverheid om het 
Covid-19 virus in te bannen. Ieders gezondheid is natuurlijk het allereerste en grootste belang. 
 
Tegelijk is ook duidelijk dat de sluiting van de horeca heel drastische gevolgen heeft voor de lokale 
bedrijven in uw eigen gemeente. Zij zijn al wekenlang gesloten, vaak zonder enige omzet, soms 
met een klein beetje omzet maar bij lange na niet rendabel. Terwijl de kosten maar blijven 
doorlopen. We zijn dankbaar voor de landelijke noodmaateregelen die er zijn, maar deze zijn bij 
lange na niet voldoende. Waar in eerste instantie gezegd werd dat de NOW regeling 90% van de 
loonkosten zou vergoeden, blijkt dit in de praktijk maximaal 65% te zijn. Heel veel kosten moeten 
dus doorbetaald worden uit de zak van de horecaondernemer, terwijl daar totaal geen inkomsten 
tegenover staan. Het schrikbeeld van bedrijfsbeëindiging van meer dan 60% van de horeca is een 
heel reële optie aan het worden. 
 
De ‘Routekaart’ het geleidelijk versoepelen van de Corona-maatregelen, geeft horecaondernemers 
in de praktijk nauwelijks mogelijkheden. Natuurlijk doen we er alles aan om op een goede manier 
weer open te kunnen gaan, volgens de juiste regels. Maar het is overduidelijk dat ook in de 
komende maanden horecabedrijven niet rendabel kunnen gaan functioneren. 
 
Positieve reactie gemeente op eerste brief van KHN 
Vandaag ontving ik een positieve reactie van uw college op de eerdere brief die we als KHN 
verstuurden en waarin we opriepen om ook lokaal steunmaatregelen te nemen. 
Het is heel fijn om te lezen dat aan een aantal maatregelen worden meegewerkt. We waarderen 
het zeer dat de gemeente al contact heeft gezocht met gemeente Breda op initiatief van KHN 
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afdeling Breda de gemeente onderhandelingen heeft gevoerd met vastgoedeigenaren en 
brouwerijen, die tot aanzienlijke huurverlaging voor de lokale horecaondernemers heeft geleid. 
Waar mogelijk, zullen we natuurlijk ook gemeente Zevenaar ondersteunen bij deze activiteiten. 
 
Steun motie van kwijtschelding of afstel precario en reclamebelasting 
In de brief werd ook aangegeven dat de gemeente de ‘hardheidsclausule’ toepast inzake 
precariobelasting gedurende de periode dat de terrassen verplicht gesloten zijn. 
Over het heffen van reclamebelasting werd geen uitspraak gedaan. 
 
We hebben begrepen dat enkele politieke partijen voornemens zijn een motie in te dienen voor 
kwijtschelding of afstel van de precario en de reclamebelasting, in ieder geval voor heel 2020. 
Namens de lokale horeca steunt Koninklijke Horeca Nederland deze motie van harte.  
Het zou immers heel vreemd zijn om voor het hele jaar precario en reclamebelasting te heffen, 
terwijl terrassen en horecapanden niet gebruikt kunnen worden in die maanden van het jaar waarin 
veruit de grootste omzet gegenereerd zou moeten worden.  
Anders gezegd: voorkomen moet worden dat de horecaondernemers toch nog voor een flink 
aantal maanden precario- en reclamebelasting moeten betalen, terwijl ze verplicht gesloten zijn in 
de maanden waarin ze de omzet moeten draaien. 
En dat terwijl de nood in de horeca zo hoog is. 
 
Álles dat kan helpen om de horeca in gemeente Zevenaar door deze crisis heen te helpen, is heel 
hard nodig. We hopen dan ook dat u als gemeenteraad wil instemmen met deze motie en besluit 
tot kwijtschelding of afstel van precario en reclamebelasting. 
 
Aanvullend verzoek: biedt ruimte aan terrassen 
Inmiddels weten we dat een belangrijk onderdeel van de landelijke ‘Routekaart’ is, dat terrassen 
binnenkort weer open mogen, maar dat iedereen 1,5 meter afstand moet houden. Dat betekent dat 
er slechts weinig gasten ontvangen kunnen worden op de bestaande terrassen. 
Ook bij u als gemeenteraad willen we er op aandringen om de gemeente zoveel mogelijk 
ondersteuning en medewerking te laten geven voor (tijdelijk) meer ruimte voor terrassen.  
Dat stelt de lokale horecabedrijven in staat om wat meer gasten te kunnen ontvangen en bedienen.  
Natuurlijk denken we heel graag mee over mogelijkheden hier tijdelijk extra ruimte aan te geven. 
 
Sterkte, succes en wijsheid in deze moeilijke tijd. 
 
 
Met een gastvrije groet,  
 
   
Bart Kennis 
Koninklijke Horeca Nederland 
regiomanager 


